



First outdoor fitness complex on a German motorway

23 October 2009 saw the opening of the new service station SVG Autohof Lohfeldener Rüssel near Kassel.

The trendsetting concept for this service station focuses on quality, ambience, environmental protection and innovation. The core of this logistically engineered traffic concept for lorries and cars is both a generously apportioned restaurant complex with a wide range of food on offer as well as a modern wellness area. Whether for car drivers, lorry drivers or bus passengers, the concept combines short routes and functionality and guarantees the intended effect of a feeling of well-being.

The attractive outdoor fitness equipment by playfit is something complete new for car and lorry drivers: The chance to take an active break before continuing your journey.

Active resting

The playfit facilities at this location offer users easy, uncomplicated exercise in the open air – they target mobility and coordination, offer relaxing hand and leg massages and they actively stimulate your circulation.

With little expenditure and frequent use, this pleasant form of exercise enables drivers to continue their journey alert and relaxed. playfit thus effectively contributes to road safety on German motorways.

Trendsetting

It has long been known that when it comes to evaluating service stations, fitness and wellness facilities are playing an increasingly important role for drivers and automobile organisations. Research on the topic shows that many car drivers would like a more concrete option for exercise in order to kick-start tired joints and to relax muscles. This exercise course also offers a welcome change for bus passengers – as well as lorry drivers - whether it be during the day or at night. In the catchment areas of service stations this kind of equipment is getting people's attention and can bring about further synergy effects for the users of the rest stations. ■

Erste Outdoor-Fitness Anlage an einer deutschen Autobahn

Am 23.10.2009 wurde der neue SVG Autohof Lohfeldener Rüssel bei Kassel feierlich eröffnet.

Das zukunftsweisende Konzept für diesen Autohof setzt auf Qualität, Ambiente, Umweltschutz und Innovation. Im Herzen eines logistisch ausgereiften Verkehrskonzeptes für LKW und PKW befindet sich großzügig angelegt sowohl ein Restaurantkomplex mit einem vielseitigen Gastronomieangebot als auch ein moderner Wellnessbereich. Ob für Autofahrer, LKW-Fahrer, Omnibusreisende – das Konzept verbindet kurze Wege mit Funktionalität und garantiert einem gezielten Wohlfühleffekt.

Ein absolutes Novum stellen die attraktiven Outdoor-Fitness Geräte von playfit für Auto- und LKW-Fahrer dar: Eine attraktives Pausenangebot vor der Weiterfahrt.

Bewegtes Rasten

Die playfit Anlage an dem Standort bietet unter freiem Himmel leichte und unkomplizierte Übungen – sie zielen auf Beweglichkeit und Koordination, bieten eine entspannende Massage von Händen und Beinen und sie kurbeln gezielt den Kreislauf an.

Mit wenig Aufwand und großem Nutzen sorgt dieses angenehme Bewegungsangebot daher für eine aufmerksame und entspannte Weiterfahrt. playfit leistet somit einen wirkungsvollen Beitrag zur Verkehrssicherheit auf deutschen Autobahnen.

Zukunftsweisend

Seit langem ist bekannt, dass bei der Bewertung von Rastanlagen durch Autofahrer und Automobilorganisationen, Fitness- und Wellnessangebote eine immer größere Rolle spielen. Recherchen zu diesem Thema zeigen, dass viele Autofahrer ein konkretes Bewegungsangebot wünschen, um müde Gelenke wieder in Schwung zu bringen und Muskeln zu entspannen. Auch Omnibusreisenden bietet dieser Bewegungsparcours eine willkommene Abwechslung - LKW Fahrern sowieso und zwar bei Tag und Nacht. Im regionalen Einzugsgebiet von Rasthöfen werden derartige Geräte die Aufmerksamkeit der Bevölkerung auf sich ziehen und können somit weitere Synergieeffekte für die Betreiber der Rasthäuser erzeugen. ■